


Espen, Marius, Tarjei, Hedvig og Einar med oppdrag å 
se på alternative løsninger og legge fram et forslag for 
styret vedr. salg og nyanskaffelser. 
 

 Materialforvalterrollen – Einar varsler om at hvis 
rollen forblir slik den er i dag med alt ansvar på en 
frivillig, vil det ikke være mulig å ha den ønskede 
fremdriften i utviklingen; kontroll over at alt er i 
driftsmessig stand.  Oppgaven med å holde alt i 
driftsmessig stand, er nå for stor for en enkelt person.   
Styret diskuterte kort ulike alternativer for å møte 
denne utfordringen. 
 
Vedtak: 
Einar kommer med forslag til struktur for 
materialforvalterrollen i neste styremøte 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Einar 

Feva kurs - det ble varslet av trenerkoordinator at 
med dagens båter vil det ikke bli avholdt Feva-kurs 
fra neste år.  Båtene er i for dårlig stand.   Styret må 
gjøre tiltak, enten fornye båtparken eller finne andre 
tiltak som forhindrer at klubben mister potensielt  
12-14 seilere. 
 

 

IF-klubben har kommet med et nytt motkrav til det 
kompensasjonsbeløpet som ble gitt etter forrige 
styremøte.  Motkravet er på kr. . 
 
Vedtak: 
IF-klubben får kr.  som kompensasjon for 
feil/mangler/skader som de mener båten er påført i 
den perioden BS har hatt den til disposisjon. 
 

 
 
 
 
 
Erik N. 

Sport: 
Aktiviteter 
Dommere 
Arrangører 

Trenerlønninger  
Sommerleiren har i år opplevd at det har vært 
vanskelig å få tak i nok trenere.   

 
tter en diskusjon i styret går vi for en liten 

økning for denne sesongen.  For neste år er det 
nødvendig å se på lønnen og sammenligne med andre 
foreninger i kretsen og med NSF’s anbefalte standard 
for trenere.  
 
Vedtak: 
Sommerleirlønningene økes med  på de laveste 
og  på resten. 
 

 

Regatta: 
 

  
 

Marked: 
Medlemmer 

Salg, profil og marked – hvordan skaffe flere 
sponsorer? 

 
 










